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Fråga 
Till kommunstyrelsens ordförande Ulrika Falk (S) 

angående erbjuda kostnadsfria vattenprov på Rådmansö  

 

Bakgrund: 

 

Sverigedemokraterna konstaterar att samtliga politiska styren i Norrtälje kommun under 2000-

talet har en sak gemensamt: Invånarna på Rådmansö upplever sig förfördelade i VVS-frågan. 

 

Det kommer att dröja ett antal år innan Uppnäs, Västernäs och Östernäs eventuellt ansluts till 

kommunalt vatten och avlopp. Därför anser Sverigedemokraterna att kommunen bör erbjuda 

kostnadsfria vattenprov till fastighetsägare i dessa områden, för att fastställa om 

saltvatteninträngning förekommer i deras brunnar. Vid medborgardialoger har det 

framkommit oklarheter i kommunens tolkning av frågan, vilket gör det än mer angeläget att 

genomföra dessa provtagningar. Det skulle säkerställa vilka brunnar som har tjänligt vatten och 

kan användas tills vidare. 

  

Fråga till kommunstyrelsens ordförande Ulrika Falk (S): 

 

Kan du omgående driva på i denna fråga och säkerställa att kostnadsfria 

vattenprov erbjuds till de berörda fastighetsägarna på Rådmansö? 

  

Ja eller nej? 

  

Sverigedemokraterna i Norrtälje 

Karl-Göran Edberg 

Ledamot kommunfullmäktige Norrtälje 

 
 


